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az Országgyűlés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló 46/1994 . (IX . 30.) OGY határozat

91 .§-a alapján kérdést kívánok feltenn i

Németh Lászlóné
nemzeti fejlesztési miniszter asszonynak

„A Ferihegy 1 Terminál a jövőben már csak céges buliknak fog helyet
adni?”

címmel .

Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Asszonytól, azért t őle, mert e

tárgykörben a Kormány tagjai közül ő az illetékes .

Tisztelt Miniszter Asszony !

Információink szerint a légiforgalom Ferihegy 1 . repülőtéren történő

beszüntetését követően a használaton kívül került reptéri terminál szórakoztat ó

rendezvények, céges összejövetelek helyszíneként funkcionál .

Ezzel összefüggésben Magyarország Alaptörvénye (2011 . április 25 .) 7 . cikkében

biztosított jogommal élve az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló 46/1994.

(IX. 30.) OGY határozat 91 . §-a alapján az alábbi kérdéseket intézem Önhöz :

1. Hogyan illeszkedik a kormányzati célkit űzésekhez, hogy szórakoztat ó

rendezvényeket és céges bulikat tartanak a Ferihegy 1 reptéri terminá l

épületében ?

2. Ez a legelőnyösebb hasznosítási módja ennek az állami vagyonelemnek?



3. Hogyan befolyásolja az épület funkcionalitását a jelenlegi —

rendeltetésszerűnek aligha tekinthető — használat?

4. Mennyit kellene a terminálépületre költeni, ha azt újra a légiforgalo m

kiszolgálására szeretnénk használni ?

5. A kormány végleg lemondott a nemzeti légitársaság működtetésérő l?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2012 . december 21 .

Dr. Józsa István

országgyűlési képviselő
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